
PROTOKÓŁ NR XXXIX/18
Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 23 lutego 2018 roku o godz. 9:00

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Bojanowie

Otwarcia sesji o godz. 900 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie Pan
Jarosław Bartkowiak. Przewodniczący powitał Radnych, a w ich imieniu:
- Radnych Powiatowych,
- Burmistrza Bojanowa Pana Macieja Dubiela,
- Zastępcę Burmistrza Bojanowa Pana Krzysztofa Kurpisza,
- Radcę Prawnego,
- Kierowników Referatów Urzędu Miejskiego w Bojanowie i jednostek organizacyjnych,
- Dyrektorów szkół i przedszkoli,
oraz  przybyłą  na  dzisiejszą  sesję  Panią  Ewę  Kaźmieruk-  Wiceprezes  Zarządu  Szpitala
Powiatowego  w Rawiczu  i  Pana  Kazimierza  Maciaszka-  Dyrektora  Powiatowego Urzędu
Pracy w Rawiczu. 
W dalszej kolejności Pan Jarosław Bartkowiak przywitał Kierownika Rewiru Dzielnicowych 
i sołtysów.  

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.

Po  przywitaniu  wszystkich  przybyłych  na  XXXIX  Sesję  Rady  Miejskiej  w  Bojanowie,
Przewodniczący Rady stwierdził, że na ustawowy 15 osobowy skład Rady w sesji uczestniczy
10 radnych, co stanowi quorum, więc jest ona władna obradować i podejmować prawomocne
uchwały.
 
Następnie  Pan  Przewodniczący  zapytał,  czy  Panie/Panowie  radni  zgłaszają  wątpliwości  
i uwagi co do trybu i sposobu zwołania dzisiejszej sesji?
Na powyższe pytanie, żaden z Państwa radnych nie zgłosił zastrzeżeń.

Do pkt. 2.   Przedstawienie porządku obrad XXXIX Sesji Rady Miejskiej.

Pan  Jarosław  Bartkowiak  poinformował,  że  porządek  dzisiejszej  sesji  Państwo  radni
otrzymali wraz z zaproszeniami na sesję. Następnie Przewodniczący Rady poinformował, że
otrzymał wniosek od Pana Burmistrza o wycofanie z porządku obrad uchwały w sprawie
określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów objętych
wychowaniem przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku kalendarzowym, w którym
kończą 6 lat  w przedszkolach publicznych, dla których organem prowadzącym jest  Gmina
Bojanowo. 
Powyższy wniosek stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
W dalszej  kolejności  Przewodniczący Rady zarządził  głosowanie o wycofanie z  porządku
obrad wnioskowanej uchwały. 
Wniosek przegłosowano. Za wycofaniem z porządku obrad wspomnianej uchwały głosowali
wszyscy obecni na sesji radni- 10 głosów „za”. 

W związku z tym, iż więcej wniosków nie wniesiono, porządek XXXIX Sesji Rady Miejskiej 
w Bojanowie przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie Sesji Rady Miejskiej oraz stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przedstawienie porządku obrad XXXIX Sesji Rady Miejskiej.
3. Przyjęcie protokołu Nr XXXVIII/17 z sesji odbytej w dniu 29 grudnia 2017 roku.
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4. Zapytania radnych.
5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej  o działaniach podejmowanych w okresie

międzysesyjnym.
6. Informacja  Burmistrza  Bojanowa  o  pracy  w  okresie  międzysesyjnym  i  o  wydanych

zarządzeniach.
7. Informacja o stanie opieki zdrowotnej w Gminie Bojanowo.
8. Informacja o stanie bezrobocia w Gminie Bojanowo.
9. Podjęcie uchwały w sprawie:

a) przyjęcia rocznego planu potrzeb w zakresie prac społecznie użytecznych na 2018
rok,

b) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na działce nr 605 położonej 
w obrębie Bojanowo, Gmina Bojanowo,

c) wyrażenia zgody na sprzedaż w formie przetargowej nieruchomości niezabudowanej
położonej w Kawczu,

d) ustalenia  trybu  udzielania  i rozliczania  dotacji  dla  publicznych  i niepublicznych
przedszkoli,  szkół  i innych form wychowania przedszkolnego,  dla  których Gmina
Bojanowo jest organem rejestrującym oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidło-
wości ich pobrania i wykorzystania,

e) likwidacji Szkoły Podstawowej Filialnej w Trzeboszu,
f) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2018-2021,
g) zmiany uchwały budżetowej na 2018 rok. 

1. Odpowiedzi na zapytania radnych.
2. Wolne głosy i wnioski.
3. Zakończenie.

Do pkt. 3.   Przyjęcie protokołu Nr XXXVIII/17 z sesji odbytej w dniu 29 grudnia 2017 r.

W związku z tym, iż do protokołu z sesji, która odbyła się w dniu 29 grudnia 2017 roku nie
wniesiono  żadnych uwag pisemnych  i  ustnych,  Przewodniczący Rady zaproponował,  aby
powyższy protokół przyjąć bez odczytywania.
Za  propozycją  Pana  Jarosława  Bartkowiaka  głosowali  wszyscy  obecni  na  sesji  Radni-10
głosów „za”.  W związku z powyższym protokół  nr  XXXVIII/17  z  sesji  odbytej  w dniu  
29 grudnia 2017 roku przyjęto pozytywnie bez odczytywania.

Do pkt. 4.   Zapytania radnych.   

Jako pierwszy w powyższym punkcie porządku obrad głos zabrał Pan Zygmunt Maćkowiak.
Radny zawnioskował o pisemne zwrócenie się do Kół Łowieckich dzierżawiących obwody
łowieckie na terenie gminy Bojanowo o następujące zestawienie w związku z afrykańskim
pomorem świn (ASF):
- jakie mamy pogłowie dzików w przeliczeniu na 1 ha czy 1 km2?
- jak jest realizowany odstrzał?

Następnie głos zabrała Pani Renata Jagodzik. W nawiązaniu do wniosku Pana Maćkowiaka,
radna  zwróciła  się  z  prośbą,  aby  Koła  Łowieckie  przekazały  wykaz,  co  się  dzieje  
z  wnętrznościami  zabitych  dzików?  Jeżeli  one  pozostają  w  lesie,  to  zwierzyna  leśna
rozprzestrzenia  chorobę.  Ponadto  są  ludzie,  którzy  zbierają  poroża.  Czy  będą  oni  objęci
zakazem wchodzenia do lasu?

Na powyższe zapytanie, odpowiedzi udzielił Pan Zygmunt Maćkowiak. Radny poinformował,
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że uczestniczył dwa tygodnie temu w spotkaniu w Lipnie w sprawie choroby ASF. Wówczas
było zadane pytanie, co myśliwi mają robić z wnętrznościami zabitych zwierząt? Odpowiedź
brzmiała:  muszą  je  zakopywać  i  dezynfekować  niniejsze  miejsce  środkiem lub  kłaść  we
worki, zabierać i dawać do utylizacji. Takie mają zarządzenie. 

Następnie głos zabrała Pani Wieńczysława Barteczka. Pani sołtys na wstępie poinformowała,
że otrzymała bezpośrednio od lekarza weterynarii z Rawicza pisma celem doręczenia ich do
hodowców trzody chlewnej. Hodowca potwierdził odbiór pisma. Następnie Pani Barteczka
dodała, że została poinformowana, iż niniejsze potwierdzenia musi odwieźć lub odesłać na
własny koszt. Wobec powyższego Pani sołtys zwróciła się z zapytaniem, cyt: „czy my sołtysi
jesteśmy do tego zobowiązani, aby w taki sposób postępować?”.
Odpowiadając Pan Burmistrz wyjaśnił, że niniejsza sprawa toczy się poza urzędem, ponieważ
Pan Kowalonek, który pełni funkcję głównego Lekarza Weterynarii nie wystosował do nas
pisma ani próśb, aby sołtysi roznosili powyższe informacje. Następnie Pan Dubiel dodał, że
jeżeli występuje taki problem w dostarczeniu, to jak najbardziej można to zrobić za naszym
pośrednictwem. Listę można bezpośrednio dostarczyć do sekretariatu i w momencie, kiedy
nasi  pracownicy  będą  załatwiać  sprawy  w  Rawiczu,  niniejsze  potwierdzenia  zostaną
dostarczone. 

Więcej pytań nie było,  wobec powyższego Przewodniczący Rady przeszedł do omawiania
następnego punktu porządku obrad.

Do pkt. 5.    Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych  
w okresie międzysesyjnym.   

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Bojanowie  poinformował  zebranych  o  działaniach
podejmowanych w okresie międzysesyjnym. Pytań nie było. Informacja stanowi  załącznik  
nr 3 do niniejszego protokołu.

Do  pkt.  6.    Informacja  Burmistrza  Bojanowa  o  pracy  w  okresie  międzysesyjnym  i  o
wydanych zarządzeniach.   

Pan  Maciej  Dubiel  zapoznał  uczestników  sesji  z  reprezentacją  Gminy  w  okresie
międzysesyjnym. Pisemna informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
W związku z brakiem pytań ze strony Państwa radnych do przedstawionej  reprezentacji,  
Burmistrz  Bojanowa  poinformował  zebranych  o  wydanych  zarządzeniach.  Informacja
stanowi załącznik nr 5 do protokołu. Pytań nie było. 

Do pkt. 7. Informacja o stanie opieki zdrowotnej w Gminie Bojanowo. 

Przystępując  do  omawiania  niniejszego  punktu  porządku  obrad,  głos  zabrała  Pani  Ewa
Kaźmieruk-  Wiceprezes  Zarządu  Szpitala  Powiatowego  w  Rawiczu.  Na  wstępie  Pani
Kaźmieruk poinformowała, że Szpital Powiatowy w Rawiczu na podstawie zawartych umów 
z Narodowym Funduszem Zdrowia, realizuje świadczenia w następujących rodzajach: 
- leczenie szpitalne (szpital), 
- świadczenia pielęgnacyjno- opiekuńcze,
- ambulatoryjne lecznictwo specjalistyczne (siedem poradni specjalistycznych),
- ratownictwo medyczne (pogotowie) 
- podstawowa opieka zdrowotna,
- rehabilitacja medyczna, która pojawiła się od października 2017 roku. 
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Następnie Pani Wiceprezes przedstawiła  statystyki  udziału pacjentów z gminy Bojanowo  
w  hospitalizacji,  przyjęciach  do  zakładu  opiekuńczo-  leczniczego,  świadczeń  w  ramach
zespołu  opieki  dziennej,  ambulatoryjnej  opiece  specjalistycznej,  pogotowia  oraz  nocnej  i
świątecznej opiece zdrowotnej.  
W dalszej kolejności poinformowała, że przy Szpitalu Powiatowym w Rawiczu stacjonują
dwa zespoły ratownictwa medycznego (specjalistyczny i podstawowy), które są dysponowane
na potrzeby całego powiatu rawickiego przez dyspozytornię w Lesznie. 
Kolejna kwestia dotyczyła zmian, jakie nastąpiły w zakresie kadr. I tak:
- od 1 lipca 2017 r. stanowisko dyrektora ds. medycznych objął dr n. med. Andrzej Milewski,
-  od  1  grudnia  2017  r.  kierownikiem  oddziału  chirurgicznego  jest  dr  n.  med.  Marek
Tuchendler, - ogłoszono konkurs na kierownika Zakładu Opiekuńczo- Leczniczego. 
Następnie Pani Ewa Kaźmieruk poinformowała, że związku z wejściem w życie ustawy o
sieci  szpitali,  od  1  października  zmienił  się  system  rozliczania  szpitala  z  NFZ.  Nie  na
wszystkie  świadczenia  szpital  dostaje  środki  finansowe.  Ponadto  od  października  2017  r.
funkcjonuje  Centrum  Rehabilitacji,  gdzie  kontraktem  objęta  jest  rehabilitacja
ogólnoustrojowa  dzienna  dla  dorosłych  i  dla  dzieci  z  zaburzeniami  wieku  rozwojowego.
Niestety kontakty na razie są na niskim poziomie. Liczebność osób, która „łapie się” na jeden
turnus wynosi od 8-10. Turnus trwa od 3-4 tygodni. Od 1 stycznia funkcjonuje rehabilitacja
domowa. Niestety nie wszyscy pacjenci mają możliwość z jej  skorzystania,  ponieważ jest
ścisły katalog osób,  które mogą powyższych usług korzystać.  Szczegółowe informacje na
powyższy temat są dostępne na stronie internetowej szpitala. 
Następnie Pani Kaźmieruk dodała, że:
- do wszystkich poradni specjalistycznych i pracowni endoskopowej uruchomiono Centralną
Rejestrację,
-   w Szkole  Rodzenia  wprowadzono zajęcia  z  doświadczonym ratownikiem medycznym,
który  przekazuje  wiedzę  na  temat  stanów  zagrożenia  życia  u  noworodków  i  działań
ratujących życie,
- przeniesiono poradnię ortopedyczną do pomieszczeń Centrum Rehabilitacji. 
Jeżeli  chodzi  o  kwestię  dofinansowań dla  szpitala,  to  dzięki  Gminie  Wąsosz  i  Starostwu
Powiatowym  w  Rawiczu,  szpital  otrzymał  nową  diatermię  argonową  na  potrzeby
funkcjonowania bloku operacyjnego. Następnie dzięki środkom otrzymanym m.in. od Gminy
Rawicz (120.000 zł) i Gminy Bojanowo (31.000 zł) zakupiono wysokiej klasy aparat do USG
na  oddział  ginekologiczno-  położniczy  za  łączną  kwotę  159.000  zł.  Pozostałą  część
sfinansowało  Starostwo  Powiatowe  w  Rawiczu.  W  ubiegłym  roku  zakupiono  również
nowoczesny  system  do  monitorowania  płodu  MONAKO.  Urządzenie  to  pozwala  na
elektroniczną analizę zapisu oraz ciągłe monitorowanie KTG bez konieczności przebywania
personelu  medycznego  na  sali  porodowej  i  sali  chorób.  Za  własne  środki  szpital  zakupił
zestaw retraktorów automatycznych.
Na zakończenie Pani Wiceprezes przekazała informację o najbliższych planach. 

Pierwsza  z  zapytaniem  do  Pani  Wiceprezes  zwróciła  się  Pani  Renata  Jagodzik.  Radna
zapytała, jaki jest okres oczekiwania na rehabilitację w szpitalu?
Na  powyższe  Pani  Ewa  Kaźmieruk  poinformowała,  że  cyt:  „nie  mamy  rehabilitacji
ambulatoryjnej, tylko mamy dzienną”. Na dzień dzisiejszy jest to wrzesień. Następnie Pani
Wiceprezes  dodała,  że  szpital  przystąpił  do  konkursu  ogłoszonego  przez  Urząd
Marszałkowski. Jest nowy projekt na rehabilitację i może uda się pozyskać środki finansowe
na niniejszy cel. 

W dalszej kolejności głos zabrał Pan Tomasz Woźniczka. Radny zwrócił się z zapytaniem,
czy w związku  z  tym,  że  nie  funkcjonuje  szpital  w Górze  i  przyjmowani  są  pacjenci  z
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powyższego terenu, czy można zauważyć mniej miejsc na oddziale wewnętrznym? 
Ustosunkowując  się  do  zapytania,  Pani  Wiceprezes  odpowiedziała,  że  tak.  Od  momentu
zamknięcia szpitala, jest duży napływ pacjentów. Jest trzeci rok, oddziały są pełne, ale czy
akurat w związku z przejęciem Góry- niekoniecznie.  

Następnie Pan Jan Kubis zwrócił się z zapytaniem, jak długo trzeba czekać na rehabilitację
domową?
Odpowiadając  Pani  Kaźmieruk  poinformowała,  że  na  rehabilitację  domową  są  krótkie
terminy  i  czas  oczekiwania  wynosi  ok.  jeden  miesiąc.  Jeżeli  jest  taka  potrzeba,  można
dzwonić  
i się umawiać. Są jednak bardzo ścisłe warunki. Nie do każdego pacjenta możemy przyjechać 
i wykonać rehabilitację. 

Po udzielonej odpowiedzi, Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Państwa radnych 
o zadawanie pytań. Pytania mogą zadawać również sołtysi. 

Wobec  powyższego  głos  zabrała  Pani  Wieńczysława  Barteczka,  która  zwróciła  się  
z  zapytaniem,  w  którym  miejscu  będzie  się  znajdowało  nowe  skrzydło  dobudowane  do
szpitala?
Ustosunkowując  się  do  zapytania,  Pani  Wiceprezes  odpowiedziała,  że  skrzydło  będzie
dobudowane  równoległe  do  budynku  administracyjnego.  Z  tyłu  szpitala,  jak  wyjeżdżają
karetki, będzie znajdował się łącznik do nowego obiektu. Wobec powyższego czeka nas dużo
przebudowy i zmian organizacyjnych. 
W  dalszej  kolejności  Pani  Barteczka  dodała,  cyt:  „czyli  te  budynki  stare  nie  będą
wykorzystywane?”. 
Odpowiadając Pani Kaźmieruk wyjaśniła, że niestety nie. Opłacalność wybudowania nowego
jest znacznie korzystniejsza. 

Więcej  pytań  nie  było.  Dziękując  wszystkim  za  uwagę,  Pani  Wiceprezes  Szpitala
Powiatowego w Rawiczu opuściła posiedzenie sesji. Pisemna informacja stanowi  załącznik
nr 6 do protokołu.

Sprawozdanie  z  działalności  Niepublicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  „Zdrowie”  
w Bojanowie stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Do pkt. 8. Informacja o stanie bezrobocia w Gminie Bojanowo. 

Obecny na XXXIX sesji  Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Rawiczu Pan Kazimierz
Maciaszek  przedstawił  informację  o  stanie  bezrobocia  w  Gminie  Bojanowo.  Pisemna
informacja, jaką otrzymali Państwo radni wraz z materiałami sesyjnymi stanowi  załącznik  
nr 8 do protokołu. 
Pan Maciaszek w informacji zaznaczył, że poziom bezrobocia w Gminie Bojanowo od 2014
roku  systematycznie  spada.  Bezrobocie  w  miesiącu  grudniu  w  porównaniu  do  roku
poprzedniego, spadło o 20% i był to najwyższy wskaźnik spadku bezrobocia w powiecie.
Ponadto  niniejszy  poziom  utrzymał  się  w  miesiącu  styczniu  i  w  porównaniu  do  roku
poprzedniego bezrobocie spadło o  ponad 25%, czyli o ¼. Po raz pierwszy w ubiegłym roku
bezrobocie spadło poniżej 300 osób, gdzie w 2014 roku liczba osób bezrobotnych wynosiła
480.  Wynika  to  m.in.  z  faktu,  że  rośnie  zapotrzebowanie  na  pracowników  ze  strony
pracodawców i jest mniejszy przypływ młodego pokolenia. 
W dalszej kolejności Pan Kazimierz Maciaszek przedstawił strukturę bezrobocia w podziale
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na: bezrobotnych nie posiadających prawa do zasiłku, bezrobotne kobiety, bezrobotnych wg
wykształcenia  i  wieku,  bezrobotnych  wg  czasu  pozostawania  bez  pracy,  bezrobotnych
zamieszkałych na wsi i bezrobotnych zwolnionych z przyczyn nie dotyczących pracownika.
Następnie Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Rawiczu poinformował, że w 2017 roku
wpłynęło więcej ofert pracy w porównaniu do roku poprzedniego. Podjęć pracy również jest
mniej, gdyż zmniejszyła się liczba osób bezrobotnych. W 2017 roku instrumentami i usługami
rynku  pracy  objęto  808  osób,  z  tego  92  osoby  z  gminy  Bojanowo  (11,4%  ogółu
aktywizowanych).  Na  aktywizację  zawodową  bezrobotnych  zostało  wydatkowanych
5.290.000 zł z tego ze środków: 
- przyznanych w ramach algorytmu ponad 1.000.000 zł, 
- rezerwy Ministra Pracy i Polityki Społecznej 246.000 zł, 
- uzyskanych na realizację projektu pozakonkursowego z EFS w ramach poddziałania 1.1.1.
PO WER 1.450.000 zł,
- uzyskanych na realizacje projektu pozakonkursowego z EFS w ramach działania 6.1 WRPO
883.000 zł,
-  przyznanych  na  realizację  refundacji  pracodawcom  wynagrodzeń  zatrudnionych
bezrobotnych do 30 roku życia 1.689.000 zł. 
Ze  środków  algorytmowych  zrealizowano  m.  in.  roboty  publiczne,  prace  interwencyjne,
szkolenia, staże, prace społecznie-użyteczne.
W dalszej  kolejności  Pan  Maciaszek  poinformował,  że  lukę  w  zatrudnieniu  uzupełniają
cudzoziemcy  (w  głównej  mierze  pochodzący  z  Ukrainy,  Białorusi  i  Mołdawii).  Liczba
zatrudnionych  stale  rośnie.  W  ubiegłym  roku  zostało  zarejestrowanych  ponad  1.300
oświadczeń.  
W bieżącym roku sytuacja przedstawia się trochę inaczej, ponieważ wydawane są zezwolenia
na prace na okres sezonowy, które mogą wynosić nawet 9 miesięcy. Wniosków nie jest dużo,
gdyż od stycznia do lutego wpłynęło 210 wniosków na zatrudnienie cudzoziemców. 
Na  zakończenie  Pan  Dyrektor  przedstawił  charakterystyczne  cechy  rynku  pracy  powiatu
rawickiego w okresie 2017 roku. 

Jako pierwszy głos zabrał Pan Zygmunt Maćkowiak, który zwrócił się z zapytaniem, jakie na
chwilę obecną są najbardziej poszukiwane zawody?
Odpowiadając Pan Kazimierz Maciaszek wyjaśnił, że co roku sporządzany jest monitoring
zawodów deficytowych i nadwyżkowych. Grupa zawodów deficytowych jest coraz większa 
i  związana jest  głównie z produkcją.  Zapotrzebowania są na sprzedawców, informatyków,
księgowych, kierowców.    
Po udzielonej odpowiedzi, głos ponownie zabrał Pan Maćkowiak. Radny zapytał, czy szkoły
ponadpodstawowe (zawodowe) mają z Powiatowym Urzędem Pracy kontakt i informują się,
żeby jakiś nowy profil otworzyć?
Na  powyższe  Pan  Maciaszek  poinformował,  że  tak.  Każdorazowo,  jeżeli  szkoły
ponadpodstawowe  zamierzają  uruchomić  nowe  kierunki  kształcenia,  kontaktują  się  
i wydawana jest opinia. Opinię wydaje również Powiatowa Rada Rynku Pracy. Aktualnie jest
pięć wniosków o zaopiniowanie nowych zawodów (cztery są z Zespołu Szkół Przyrodniczo-
Technicznych Centrum Kształcenia Ustawicznego w Bojanowie). 

Następnie głos zabrał Pan Jan Moryson. Radny zwrócił się z zapytaniem cyt: „czy wydając
pozwolenie na pracę obcokrajowcom,  Państwo macie później wgląd w jakich warunkach oni
pracują?”.
W dalszej kolejności Pani Renata Jagodzik dodała, cyt: „czy możecie Państwo np. wjechać na
teren zakładu i sprawdzić?”. 
Ustosunkowując  się  do  zapytań,  Pan Kazimierz  Maciaszek wyjaśnił,  że  nie,  ale  możemy
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informować Straż Graniczną,  Inspekcję Pracy. Pracodawca określa na jakich stanowiskach
będzie pracował zatrudniony cudzoziemiec. Określamy poziom wynagrodzenia, czas pracy,
jaka będzie umowa. Jeżeli chodzi o oferowane stawki, to na razie wydana jest jedna opinia
(stawka  godzinowa,  którą  zaproponował  pracodawca  zatrudniając  cudzoziemca  na  pracę
sezonową,  w  przeliczeniu  na  godziny,  znacznie  przewyższa  poziom  minimalnego
wynagrodzenia za pracę). Zapotrzebowanie na obcokrajowców na terenie powiatu jest bardzo
duże.  Pracodawcy muszą  sami  wiedzieć,  że  jeżeli  nie  będą  w stanie  spełnić  określonych
warunków,  obcokrajowcy za  wschodniej  granicy  nie  będą  przyjeżdżać.  Jest  coraz  więcej
możliwości wybierania pracy, powoli spotykamy się z rynkiem pracobiorcy, a nie jak to miało
miejsce w poprzednich latach- z rynkiem pracodawcy. Tendencje są takie, że na razie rynek
pracobiorcy się utrzyma. 

W związku z brakiem pytaniem, Pan Kazimierz Maciaszek opuścił posiedzenie sesji. 

Do pkt. 9. Podjęcie uchwały w sprawie:
a) przyjęcia rocznego planu potrzeb w zakresie prac społecznie użytecznych na

2018 rok,

Przystępując do niniejszego punktu porządku obrad, Przewodniczący Rady poinformował, że
projekt niniejszej uchwały został omówiony na posiedzeniu  Komisji Stałych Rady Miejskiej
w Bojanowie w dniu 20 lutego 2018 roku. 

W związku z brakiem pytań, przystąpiono do głosowania. Za podjęciem uchwały głosowało
dziesięciu radnych „za”.
Uchwała  Rady  Miejskiej  w  Bojanowie  z  dnia  23  lutego  2018  roku  w sprawie  przyjęcia
rocznego  planu  potrzeb  w  zakresie  prac  społecznie  użytecznych  na  2018  rok stanowi
załącznik nr 9. 

Do pkt. 9. Podjęcie uchwały w sprawie:
b) wyrażenia  zgody  na  ustanowienie  służebności  przesyłu  na  działce  nr  605

położonej w obrębie Bojanowo, Gmina Bojanowo

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Bojanowie  poinformował,  że  treść  przedmiotowej
uchwały była  przedmiotem obrad Komisji  Stałych Rady Miejskiej  w Bojanowie  w dniu  
20 lutego br. Pan Jarosław Bartkowiak zwrócił się z zapytaniem do Państwa radnych, czy są
potrzebne wyjaśnienia?

Pytań i uwag nie było, w związku z powyższym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.
Uchwałę podjęto jednogłośnie- dziesięcioma głosami „za”. 
Uchwała  Rady Miejskiej  w Bojanowie  z  dnia 23 lutego 2018 roku w sprawie wyrażenia
zgody  na  ustanowienie  służebności  przesyłu  na  działce  nr  605  położonej  w  obrębie
Bojanowo, Gmina Bojanowo stanowi załącznik nr 10 do protokołu.

Do pkt. 9. Podjęcie uchwały w sprawie:
c) wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  w  formie  przetargowej  nieruchomości

niezabudowanej położonej w Kawczu

Pan Jarosław Bartkowiak poinformował, że projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu
Komisji  Stałych  Rady  Miejskiej  w  Bojanowie  w  dniu  19  grudnia  br.  Następnie
Przewodniczący Rady zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania do projektu uchwały?
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Pytań nie  było,  w związku z powyższym Przewodniczący Rady zarządził  głosowanie.  Za
podjęciem uchwały głosowało 10 radnych „za”. 
Uchwała  Rady Miejskiej  w Bojanowie  z  dnia 23 lutego 2018 roku w sprawie wyrażenia
zgody  na  sprzedaż  w  formie  przetargowej  nieruchomości  niezabudowanej  położonej  w
Kawczu stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Do pkt. 9. Podjęcie uchwały w sprawie:
d) ustalenia  trybu  udzielania  i     rozliczania  dotacji  dla  publicznych

i     niepublicznych  przedszkoli,  szkół  i     innych  form  wychowania
przedszkolnego,  dla  których Gmina Bojanowo jest  organem rejestrującym
oraz  trybu  przeprowadzania  kontroli  prawidłowości  ich  pobrania
i     wykorzystania

Przystępując do niniejszego punktu porządku obrad, Przewodniczący Rady poinformował, że
projekt niniejszej uchwały został omówiony na posiedzeniu  Komisji Stałych Rady Miejskiej
w Bojanowie w dniu 20 lutego 2018 roku. 

Pytań  nie  było.  Przystąpiono do głosowania.  Za podjęciem uchwały głosowało  dziesięciu
radnych „za”. Uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

Do pkt. 9. Podjęcie uchwały w sprawie:
e) likwidacji Szkoły Podstawowej Filialnej w     Trzeboszu

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Bojanowie  poinformował,  że  treść  przedmiotowej
uchwały była  przedmiotem obrad Komisji  Stałych Rady Miejskiej  w Bojanowie  w dniu  
20 lutego br. Pan Jarosław Bartkowiak zwrócił się z zapytaniem do Państwa radnych, czy są
potrzebne wyjaśnienia?

Pytań nie  było,  w związku z powyższym Przewodniczący Rady zarządził  głosowanie.  Za
podjęciem uchwały głosowało 9 radnych „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się”.  
Uchwała  Rady Miejskiej  w Bojanowie  z  dnia  23  lutego 2018 roku w sprawie  likwidacji
Szkoły Podstawowej Filialnej w Trzeboszu stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

Do pkt. 9. Podjęcie uchwały w sprawie:
f) zmiany  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy  Bojanowo na  lata  2018-

2021

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Bojanowie  poinformował,  że  treść  przedmiotowej
uchwały była tematem obrad Komisji Stałych Rady Miejskiej w Bojanowie w dniu 20 lutego
br.
Następnie zwrócił  się z prośbą o zabranie głosu Panią Patrycję  Kubiak celem omówienia
zmian wprowadzonych w uchwale.

Na  wstępie  Pani  Skarbnik  poinformowała,  że  w  stosunku  do  projektu  uchwały,  którzy
Państwo radni otrzymali na posiedzeniu Komisji Stałych wystąpiły następujące zmiany:
-  dostosowuje  się  wysokość  subwencji  do  wysokości  ostatecznych  kwot  zgodnie  z
otrzymanym pismem Ministerstwa Finansów, 
-  zgodnie z  zawiadomieniem Wojewody Wielkopolskiego wprowadza się  dotację  celową  
w kwocie 7.000 zł na wypłatę świadczeń dla opiekunów,
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-  zgodnie z  zawiadomieniem Wojewody Wielkopolskiego wprowadza się  dotację  celową  
w wysokości 3.500 zł na wypłatę zasiłków celowych dla osób lub rodzin poszkodowanych 
w wyniku niekorzystnych zjawisk atmosferycznych noszących znamiona klęski żywiołowej,
- zwiększa się środki w kwocie 119.865 zł na zapłatę podatku Vat w związku z korektą roczną
deklaracji,
-  przenosi  się  środki  z  zadania  „Budowa osadnika  na  rowie  melioracyjnym dz.  nr  418/4
Gołaszyn” na podatek Vat. 
Powyższe zmiany zostały wprowadzone do załącznika nr 1 Wieloletniej  Prognozy Gminy
Bojanowo.

Pytań  nie  było.  Przystąpiono do głosowania.  Za podjęciem uchwały głosowało  dziesięciu
radnych „za”. 
Uchwała  Rady  Miejskiej  w  Bojanowie  z  dnia  23  lutego  2018  roku  w  sprawie  zmiany
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2018-2021 stanowi  załącznik  
nr 14 do protokołu. 

Do pkt. 9. Podjęcie uchwały w sprawie:
g) zmiany uchwały budżetowej na 2018     rok

Głos  zabrała  Pani  Patrycja  Kubiak,  która  poinformowała,  że  w  powyższym  projekcie
wprowadzono zmiany, które zostały omówione w poprzednim punkcie porządku obrad.

Pytań nie było, wobec powyższego przystąpiono do głosowania. Za podjęciem uchwały Rady
Miejskiej w Bojanowie z dnia 23 lutego 2018 roku w sprawie zmiany uchwały budżetowej na
2018 rok głosowało 10 radnych "za".
Uchwała stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Do pkt. 10. Odpowiedzi na zapytania radnych. 

Odpowiedź  na  zapytanie  Pani  Renaty  Jagodzik  została  udzielona  przez  Pana  Zygmunta
Maćkowiaka. 
Wniosek  Pana  Maćkowiaka  zostanie  zrealizowany  i  pisma  zostaną  wysłane  do  Kół
Łowieckich. 
Kwestia, którą poruszyła Pani Wieńczysława Barteczka jest już realizowana. 

Do pkt. 11. Wolne głosy i wnioski.

W  związku  z  brakiem  pytań  i  wniosków,  Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  w
następnym miesiącu posiedzenie Komisji Stałych Rady odbędzie się 20 marca,  a sesja 23
marca. 

Do pkt. 12. Zakończenie. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie
dziękując wszystkim za przybycie zakończył XXXIX sesje o godz. 1020.
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Protokolant Przewodniczący Rady Miejskiej
Justyna Wolsztyniak Jarosław Bartkowiak
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